
Z A P I S N I K 

1. konstitutivnega sestanka Sveta Osnovne šole Toneta Pavčka v šolskem letu 2024/2025, 

ki je bil v četrtek, 26. 9. 2024, ob 17.00 v šolski zbornici 

 

Prisotni člani: Darja Gibičar, Katja Kajič, Lea Ketiš, Jelka Progar, Sonja Klemenc Križan, Polona 

Kramar, Anita Barbo, Alenka Kastelic, Jasna Miklič ter Klemen Kramar (v izteku mandata 

predsednika) 

Ostali prisotni: Majda Čengija (ravnateljica), Irena Kozlevčar (pomočnica ravnateljice za vrtec 

in vodja vrtca), Sanja Pavlinić Vidic (pomočnica ravnateljice), Vida Muhič (zapisnikarica) 

Opravičeno odsotni: Sonja Vencelj, Mitja Suša 

Ostali odsotni: /  

 

Dnevni red: 

1. Konstituiranje sveta zavoda:  
a) Poročilo o izidu volitev in imenovanju predstavnikov, zaposlenih v zavodu, sveta 
staršev in ustanovitelja ter ugotavljanje njihove prisotnosti na seji  

b) Razrešitev članov dosedanjega sveta zavoda in verifikacija mandatov novih članov 
sveta zavoda  

c) Izvolitev predsednika in namestnika predsednika sveta zavoda  

2. Pregled in potrditev zapisnika zadnjega sestanka 

3. Obravnava poročila o realizaciji LDN 2023/2024 za vrtec in šolo 

4. Obravnava predloga LDN za šolsko leto 2024/2025 za vrtec in šolo 

5. Evalvacija, obravnava in sprejem Vzgojnega načrta za šolsko leto 2024/2025 in Pravil 
šolskega reda  

6. Obravnava in potrditev cenika za šolsko leto 2024/2025 

7. Imenovanje pritožbene komisije 

8. Imenovanje komisije za socialna vprašanja v vrtcu 

9. Imenovanje volilne komisije 

10. Predlogi in pobude 
 
K točki 1  

Klemen Kramar, ki zaključuje s funkcijo predsednika sveta šole, je seznanil navzoče s sklepi o 

izvolitvi oziroma imenovanju novih članov po posameznih področjih. Razrešil je člane 

prvotnega sveta in predlagal konstitucijo novega sveta za štiriletno mandatno obdobje v 

sestavi:  

- predstavnice šole in vrtca: Darja Gibičar, Katja Kajič, Lea Ketiš, Sonja Vencelj, Jelka 

Progar; 



- predstavniki občine: Sonja Klemenc Križan, Polona Kramar, Mitja Suša; 

- predstavnice staršev: Anita Miklič, Alenka Kastelic, Jasna Miklič. 

Predlagal je  

SKLEP 1:  

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil s poročili o volitvah in imenovanju predstavnikov v 

svet zavoda za mandatno obdobje 2024–2025 in razglaša razrešitev dosedanjega sveta ter 

verifikacijo mandatov novih članov sveta zavoda za naslednje mandatno obdobje z 

začetkom 26. 9. 2024 in traja 4 leta. 

 

Vsi navzoči se strinjajo. 

 

Klemen Kramar je predlagal izvolitev novega vodstva. Odločili so se za javno glasovanje. 

Za predsednico je bila predlagana Katja Kajič, za njeno namestnico pa Lea Ketiš. Obe funkcijo 

sprejmeta. 

Soglasno z dvigom rok je bil sprejet 

SKLEP 2: 

Za predsednico Sveta OŠ Toneta Pavčka za mandatno obdobje 2024-2028 se imenuje Katjo 

Kajič, za njeno namestnico pa Leo Ketiš.  

Klemen Kramar je zapustil sestanek.  

K točki 2 

Pregled in potrditev zapisnika zadnjega sestanka  

Predsednica je predstavila sklepe 10. sestanka, ki so bili v večini ugotovitvenega značaja. Člani 

v prejšnjem mandatu so zapisnik prejeli in nanj niso imeli pripomb. 

Soglasno je bil sprejet  

SKLEP 3: 

Člani sveta OŠ Toneta Pavčka so seznanjeni z zapisnikom zadnjega sestanka. Potrditve ne 

morejo podati, ker na sestanku niso bili prisotni.  

K točki 3 

Obravnava poročila o realizaciji LDN 2023/2024 za vrtec in šolo 

Poročilo o realizaciji LDN v vrtcu je predstavila vodja vrtca Irena Kozlevčar.  

Preteklo letu so v vrtcu zaključili z 11 oddelki, v katere je bilo vključenih skupno 198 otrok. 

Skozi vse leto so se srečevali s kadrovsko problematiko zaradi visoke stopnje odsotnosti 

delavk. Opozorila je na pomanjkljivosti in težave v enoti Polonca in Cepetavčku. Nekatere so 

uspešno odpravili. Nekaj pa še čaka za letošnje leto. Kljub vsem težavam je delo potekalo 

nemoteno. Poleg rednega programa so izvajali dodatne in obogatitvene dejavnosti, sodelovali 



z zunanjimi institucijami, s starši in okoljem ter nudili mentorstvo dijakinjam na pedagoški 

praksi. Realizirali so vse projekte, sodelovali na natečajih, starejši varovanci so veliko potovali. 

Delo so sproti evalvirali in načrtovali za naprej. Hospitacij niso uspeli izvesti.  

Na vprašanje, v čem je bila težava, da se vrata niso odpirala, je vodja vrtca pojasnila, da je šlo 

za mehansko napako.  

Predstavnico občine je zanimalo, kako je bila, glede na bolniške, realizirana delavnica o stresu. 

Ali se je izkazala za koristno? Vodja vrtca je povedala, da so bile strokovne delavke zadovoljne, 

delavnice so jim koristile pri delovanju, odvisno od posameznice. Povedala je, da načrt še ni 

končan. 

Predstavnica staršev je opozorila, da v oddelku Jagode še vedno manjkata ograja in streha na 

terasi. Predstavnica občine je zagotovila, da bosta ograja in celoten nadstrešek končana še 

letos, saj že imajo ponudbe. Obljubila je, da bo poslala skico. 

Predstavnica staršev se je pozanimala o možnosti parkiranja koles. Predstavnica občine je 

pojasnila, da mora za kolesarnico poskrbeti šola. Ravnateljica je povedala, da ima že ogledano 

rešitev in čaka na realizacijo. Povedala je, da so v Polonci namontirane klime in nastavljene 

radiatorske glave. Bojler je bil očiščen in napake so odpravljene. Vodja vrtca je dodala, da v 

dveh igralnicah še vedno ni tople vode. 

O realizaciji LDN za šolo je poročala ravnateljica Majda Čengija. 

V preteklem šolskem letu je bilo v šoli 383 učencev v 18 oddelkih. Za prednostno nalogo so si 

zadali bralno razumevanje in kulturo branja, katerih cilje bodo zasledovali tudi v letošnjem 

letu. Veseli so bili uspehov pri NPZ, saj so bili rezultati pri vseh predmetih nad državnim 

povprečjem. Program je bil realiziran, kot zahteva zakonodaja, in je bil dosežen nad 97 %. 

Izpeljali so vse načrtovane šole v naravi, neobvezne izbirne predmete v 4., 5. in 6. razredu in 

izvedli nekaj ekskurzij. Uspešno so sodelovali na tekmovanjih in osvojili 14 zlatih, 19 srebrnih 

in 79 bronastih priznanj ter podelili šolska priznanja najzaslužnejšim učencem. Projekti so bili 

uspešno izpeljani.  

Tudi v šoli so se srečevali s kadrovskimi težavami zaradi odsotnosti in nadomestne zaposlitve 

novega kuharja. Skozi vse leto so uspešno sodelovali z ministrstvom, občino, s policistom in z 

društvi v občini. 

Predsednica je odprla razpravo. Ker pripomb ni bilo, je predlagala  

SKLEP 4: 

Svet OŠ Toneta Pavčka se je seznanil in potrdil Poročilo o realizaciji LDN za šolo in vrtec. 

Sklep je bil sprejet soglasno z dvigom rok.  

K točki 4 

Obravnava predloga LDN za šolsko leto 2024/2025 za vrtec in šolo 

Predlog LDN za vrtec je predstavila Irena Kozlevčar. 



Letošnje leto bo praznično, saj vrtec praznuje 40 let delovanja v Mirni Peči. Šolsko leto so začeli 

z 11 oddelki, januarja pa načrtujejo odprtje 12. oddelka. Trije otroci bodo ostali v evidenci za 

sprejem. Za prednostno nalogo so izbrali področje jezika v povezavi z umetnostjo. Poleg vseh 

načrtovanih aktivnosti bodo velik poudarek namenili 40-letnici vrtca. Načrtujejo ustvarjalni 

natečaj, izdali bodo zbornik, organizirali prireditev in praznovanje v vrtcu. V letošnjem letu 

bodo, poleg ravnateljičinih, ponovno zaživele kolegialne hospitacije. Na novo imajo 

ustanovljen tim za kakovost.  

Vodja vrtca je predstavila situacije, ko v dnevih med prazniki, ko je zaradi prostih dni staršev 

pričakovan manjši obisk vrtca, starši napovedo prisotnost, potem pa otroka ne pripeljejo. Ker 

gre za velika odstopanja, se pojavi težava zaradi viška kadra. Razmišljajo, da bi za primer, ko 

starš napove prisotnost, pa je dejansko ne koristi, ta dan staršu zaračunali, kot da je bil 

prisoten, vendar se pojavi problem zaradi otrok, ki jim varstvo subvencionira ministrstvo. 

Pričakujejo, da se bo situacija spremenila z uvedbo novega načina evidentiranja. V naslednjem 

koledarskem letu bo tak dan petek, 3. januar. Ta dan je šolski minister določil kot prost, zato 

predlaga, da bi bil tudi vrtec ta dan zaprt. Prosi za potrditev. 

Predsednica je podala na glasovanje sprejem sklepa glede delovanja vrtca 3. januarja 2025.  

Z večino glasov (7 članov ZA, 2 člana PROTI) so sprejeli  

SKLEP 5 

Svet OŠ Toneta Pavčka soglaša, da je vrtec pri OŠ Toneta Pavčka 3. 1. 2025 zaprt. 

Predlog LDN za šolo je predstavila ravnateljica.  

V šoli je 383 učencev, velik delež (21) jih je iz drugih okolišev. Skupaj je v šoli zaposlenih 95 

delavcev. Pri pridobivanju kadra so imeli dokaj srečno roko.  

Predstavila je cilje in prednostne naloge, ki jim bodo sledili v letošnjem letu. Novost bo 

opravljanje NPZ v 3. razredu. Poleg vseh načrtovanih projektov, tekmovanj, prireditev, 

ekskurzij, šol v naravi načrtujejo tudi ponovno izvedbo tabora za nadarjene. Predstavila je 

interesne dejavnosti in povedala, da bo šahovski krožek z mentorjem Tonetom Perkom 

nadaljeval z delom. V načrtu so natančno opredelili roditeljske sestanke, pogovorne ure, šole 

v naravi. Učiteljski zbor se bo izobraževal po programu. Še naprej načrtujejo uspešno 

sodelovanje s starši in z zunanjim okoljem. 

V razpravi je predstavnica občine vprašala, zakaj se robotika preko Razvojnega centra ne bo 

izvajala. Pomočnica ravnateljice je pojasnila, da ni bilo zadostnih prijav. Verjetno zaradi visoke 

cene. Poleg tega imajo v šoli za mlajše učence že uveden krožek, kjer delajo z robotki.  

Predstavnica občine je podala zahvalo tistemu, ki je posredoval pri pošiljanju sporočila o 

objavah na TIK-TOK-u. Predsednica je pojasnila, da so bili obveščeni s strani staršev, svetovalna 

služba je posredovala, da je prišla informacija v vednost staršev vključenega oddelka.  

Pomočnica ravnateljice je opozorila na problematiko neudeležbe učencev na dnevih 

dejavnosti (ekskurzije, športni dnevi). Razmišljajo, kaj storiti, da bi učence motivirali. 

Neudeležba pusti za posledico povišanje cene za učence, ki se dejavnosti udeležijo. 

Predstavnica strokovnih delavcev je povedala, da otroci niso v kondiciji in so hitro utrujeni. 



Predstavnica staršev je predlagala, da se starši ob podpisu soglasja za udeležbo zavežejo, da 

bodo poravnali strošek tudi v primeru neupravičene odsotnosti. 

Po končani razpravi je predstavnica občine pohvalila bogato zastavljena načrta in vzpodbudila 

k uspešni realizaciji in zaključku šolskega leta.  

Sledila je razprava o udeležbi na roditeljskih sestankih in o pomenu izbire dobre teme.  

Predsednica je predlagala sprejem LDN šole in vrtca. 

Soglasno z dvigom rok je bil potrjen 

SKLEP 6: 

Svet OŠ Toneta Pavčka potrjuje letna delovna načrta za šolo in vrtec za šolsko leto 

2024/2025 v predlagani obliki. 

K točki 5 

Evalvacija, obravnava in sprejem Vzgojnega načrta za šolsko leto 2024/2025 in Pravil šolskega 
reda 

Katja Kajič je na kratko predstavila rezultate ankete, ki so jo opravili med starši, učitelji in 

učenci. Izpostavila je nekatere pomembnejše ugotovitve. Iz rezultatov je razvidno, da se 

zadovoljstvo učencev zvišuje. Obenem pa je opozorila na zaskrbljujoče stanje, ki se kaže v 

ugotovitvah. Rezultati kažejo, da večji delež starejših učencev v primerjavi z mlajšimi porabi 

manj časa za učenje, preživi več časa pred ekrani, uporablja aplikacije za videoklice kogarkoli 

iz druge države, zjutraj ne zajtrkuje, večkrat prelaga krivdo na druge, uživa alkoholne pijače 

tudi v prisotnosti staršev in med njimi je bolj izražen nespoštljiv odnos do hrane. Zaposleni se 

zavedajo težav kajenja in uživanja drugih substanc, ker je zadevo težje prepoznati. 

Vzgojnega načrta za novo šolsko leto niso spreminjali. Spremenili so poimenovanje določenih 

poglavij ter dodali poglavje o pohvalah in nagradah učencev. 

Sestavni del Vzgojnega načrta so tudi Pravila šolskega reda, v katerih so dodali kriterije za 

podelitev pohval in nagrad učencem, opredelili so se glede prinašanja vrednejših predmetov 

v šolo, dopolnili so pravila obnašanja pri jedi in uvedli novost, da učenci ostajajo v jedilnici do 

5 minut pred začetkom nove šolske ure. Postavili so določilo, da starši, ki pripeljejo oziroma 

prevzemajo otroke, ne vstopajo v šolske prostore. Opredelili so lažje in težje kršitve ter dodali 

17.a člen, kjer so opredelili postopek in ukrepanje ob pregledu osebnih stvari učenca.  

V razpravi je predstavnico zanimalo, ali so učenci seznanjeni s predstavljenimi novostmi. 

Predsednica je pojasnila, da so se učenci z vsemi vsebinami seznanili prvi šolski dan v okviru 

razredne ure.  

Na vprašanje o načinu objave pravil, ali je objavljen čistopis in ali so vidne spremembe, je 

pomočnica ravnateljice pojasnila, da je na spletni strani objavljen čistopis in da ne objavljajo 

sprememb. Spremembe so znane ob obravnavi in sprejemu. 

Predstavnica je opozorila na usklajenost navedb o lažjih in težjih kršitvah v Vzgojnem načrtu 

in Pravilih šolskega reda (16. člen), da ne gre za nasprotja.  



Predstavnica je predlagala možnost, da bi bili javno objavljeni podatki o dostopnosti učiteljev 

za pogovor s starši. Pomočnica ravnateljice je pojasnila, da zaenkrat obstaja možnost 

telefonskega klica preko tajništva ali dogovor preko e-pošte, v bodoče pa se bodo dogovorili v 

kolektivu, kako bi rešili zadevo, da bi bila prijaznejša staršem. 

Predsednica je na glasovanje podala sklepa o sprejetju Vzgojnega načrta in Pravil šolskega 

reda. 

Soglasno, z 9 glasovi ZA, je bil sprejet 

SKLEP 7: 

Svet OŠ Toneta Pavčka potrjuje Vzgojni načrt za šolsko leto 2024/2025 in dopolnjena Pravila 

šolskega reda. 

K točki 6 

Obravnava in potrditev cenika za šolsko leto 2024/2025 

Ravnateljica je obrazložila predlagane spremembe cen. Ker je finančni rezultat kuhinje že nekaj 

časa na meji in s septembrom začnejo veljati cene po novem javnem razpisu, ki so v večini višje 

od dosedanjih, so primorani zvišati cene toplih obrokov za učence in za vse ostale uporabnike 

šolskih obrokov. Predlagajo tudi minimalni dvig cene angleščine za predšolske otroke. V cenik 

so dodali še najem šolske avle, ki do sedaj ni bil ovrednoten. Upajo, da bodo cene obveljale 

vsaj do konca trenutno veljavnega razpisa, ki traja 2 leti. 

Nihče ni želel razpravljati, zato je šel cenik na glasovanje.  

Vseh 9 članov je potrdilo 

SKLEP 8: 

Svet OŠ Toneta Pavčka potrjuje cenik za šolsko leto 2024/2025 v predlagani obliki.   

K točki 7 

Imenovanje pritožbene komisije  

Ravnateljica je pojasnila, da mora svet šole za potrebe reševanja morebitnih pritožb imenovati 
pritožbeno komisijo, ki jo sestavlja 5 strokovnih delavcev šole, 3 predstavniki staršev in 2 
zunanja strokovna delavca. Za obravnavanje posameznega primera se izmed članov imenuje 
petčlansko komisijo. Svet staršev je predlagal Toneta Grivca, Majo Petan in Gregorja Koširja, 
strokovne delavce šole bi zastopali Mojca Starešinič, Mojca Žefran, Darja Gibičar, Igor 
Zadravec in Teja Bačar, kot zunanje strokovne sodelavce pa so zaprosili Roka Kreseta in 
Natalijo Lokar. 

Prisotni člani so se s predlogi strinjali. Soglasno z dvigom rok so potrdili 

SKLEP 9: 

V pritožbeno komisijo so imenovani: 

- predstavniki staršev: Tone Grivec, Maja Petan in Gregor Košir,  
- strokovni delavci šole: Mojca Starešinič, Mojca Žefran, Darja Gibičar, Igor Zadravec 

in Teja Bačar,  



- zunanja strokovna sodelavca: Rok Krese in Natalija Lokar. 

Mandat komisije je 4 leta. 

K točki 8 

Imenovanje komisije za socialna vprašanja v vrtcu 

Ravnateljica je predstavila komisijo, ki obravnava vloge za odobritev subvencioniranj za vrtec 

v naravi in morebitne druge vloge. Sestavljena je iz svetovalne delavke, predstavnika staršev 

in računovodsko-administrativne delavke. Svet staršev je za komisijo predlagal Sissy Čopi 

Zupančič, svetovalno delo v vrtcu opravlja Tea Tomažin, predstavnica administrativno-

računovodske službe pa je Vida Muhič. Ravnateljica je predlagala potrditev komisije.  

Soglasno so potrdili  

SKLEP 10: 

Komisijo za socialna vprašanja v vrtcu sestavljajo: Tea Tomažin, Sissy Čopi Zupančič in Vida 

Muhič. Mandat traja dve leti. 

Ravnateljica je predlagala tudi imenovanje Upravnega odbora Šolskega sklada, ki ga sestavljajo 

4 predstavniki Sveta staršev OŠ Toneta Pavčka in 3 strokovni delavci šole. Svet staršev je 

predlagal: Anjo Klobučar Mrgole, Karmen Pogačnik Ajdič, Barbaro Avguštinčič in Majo Petan. 

Predlagani strokovni delavci šole pa so: Tina Tomec, Staša Hočevar Zajc in Majda Čengija. 

Soglasno z dvigom je bil potrjen 

SKLEP 11: 

Svet OŠ Toneta Pavčka imenuje Upravni odbor Šolskega sklada v sestavi: Anja Klobučar 

Mrgole, Karmen Pogačnik Ajdič, Barbara Avguštinčič in Maja Petan, Tina Tomec, Staša 

Hočevar Zajc in Majda Čengija. 

K točki 9 

Imenovanje volilne komisije 

Ravnateljica je predlagala, da imenujejo volilno komisijo, ki bo opravljala svojo funkcijo v 

primeru volitev, povezanih z delovanjem sveta šole. V komisijo so predlagali:  

Katjo Kajič (za predsednico), Polono Kramar in Jasno Miklič. 

Vsi člani so se s predlogom strinjali in soglasno sprejeli  

SKLEP 12:  

V volilno komisijo se imenuje: Katjo Kajič (predsednica), Polono Kramar (članica), Jasno 

Miklič (članica). Mandat je 4 leta. 

K točki 10 

Predlogi in pobude 

Predstavnico je zanimalo, kdaj bo sanirana poškodba jaška ob uvozu na šolsko dvorišče.  



Ravnateljica je pojasnila, da so se dela pričela in upa na skorajšnjo rešitev. Navzoče je 

seznanila, da z mesecem novembrom začne šolske prevoze opravljati podjetje Arriva.  

Predsednica je ob 19.50 zaključila sestanek in se zahvalila za sodelovanje. 

 

Številka: 900-2/2024/2 

Datum: 26. 9. 2024 

 

Zapisnikarica:      Predsednica Sveta OŠ Toneta Pavčka 

Vida Muhič      Katja Kajič 

 

 

Priloge k originalu zapisnika: 

- Sklep o imenovanju predstavnikov ustanovitelja 
- Zapisnik volilne komisije 
- Sklep o imenovanju predstavnikov sveta staršev 
- Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 za vrtec 
- Poročilo o realizaciji letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 za šolo 
- Predlog letnega delovnega načrta za šolsko leto 2024/2025 za vrtec 

- Predlog Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2024/2025 za šolo 

- Analiza Vzgojnega načrta za šolsko leto 2023/2024 

- Predloga Vzgojnega načrta za leto 2024/2025 

- Predlog cenika za šolsko leto 2024/2025 


